
 

Zápis ze 7. jednání komise tělovýchovy a sportu  
ze dne 8. 9. 2021 v klubovně tenisového oddílu v Červeném Kostelci 

Přítomní členové: J. Vít, T. Kábrt, L. Jančík, J. Romža, O. Mallat, M. Vejrek, P. Maxa, J. Zachovský, D. 

Škoda, L. Jančík, T. Jirásek 

Omluveni: B. Drozd, J. Škoda, M. Burdych, M. Vlček, M. Kollertová, R. Hásek, Z. Schröderová,  

Pověřený člen rady: Petrák R. 

Hosté:  

Zahájení a schválení programu 

Předseda komise zahájil jednání a konstatoval, že komise je usnášeníschopná. Byl schválen následující 

program: 

1. Vývoj sportovních investičních akcí 

2. Informace o odchodu fotbalového oddílu z TJ 

3. Budoucnost hřiště s umělým povrchem na házené 

4. Ostatní 

přijato, pro 10, proti 0, zdržel se 0 

 

Předseda sportovní komise J. Vít uvítal všechny přítomné a spolu s ostatními minutou ticha uctili 

památku zesnulého Z. Spůry. 

1. Vývoj sportovních investičních akcí 

T. Kábrt seznámil všechny přítomné s průběhem přípravy nafukovací haly a technického zázemí (TZ) 

tenisového areálu: v současnosti probíhá povolovací řízení na stavbu TZ, výběrové řízení na 

dodavatele haly již proběhlo – vítězem se stala zavedená firma Calypso, zastupitelstvo města 

odsouhlasilo navýšení finančních prostředků způsobených skokovým nárůstem stavebních cen a 

vyšších nákladů na odhlučnění technologie.  

L. Jančík aj. Zachovský seznámili přítomné s průběhem stavebních prací, které směřují k zimnímu 

období tak, aby bylo možné v zimních měsících pracovat v hrubé stavbě pod střechou. Zároveň 

informovali přítomné, že Národní sportovní agentura zrušila dotačního program sportovní 

infrastruktury Investice nad 10 mil., čímž bylo znemožněno městu Červený Kostelec, aby získalo 

dotace na základě řádně a včasně podané žádosti. Podle J. Víta vedení města uvažuje o zastavení 

prací z důvodu podání žádosti na základě nové výzvy NSA. Sportovní komise se jednohlasně shodla, 

že tento postup nedoporučuje. 

Usnesení 2021/7/1 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby město Červený Kostelec 

nepřerušovalo stavební práce fotbalového zázemí a v případě, že dotace od žádné instituce 

nezíská, financovala stavbu ze svého. 

Termín: - 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

 



 

T. Jirásek konstatoval, že budoucnost plánovaných investičních akcí pro volejbal, a to rekonstrukce 

tribuny a odvodnění volejbalových kurtů, je nejistá: konkrétní kroky mu nesdělil nikdo z dotázaných 

zaměstnanců MěÚ, ani nikdo z vedení města. Sportovní komise proto jednohlasně souhlasila 

s podporou těchto investičních akcí.  

Usnesení 2021/7/2 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby v r. 2022 realizovala investiční záměr 

rekonstrukce tribuny volejbalového areálu a odvodnění antukových volejbalových kurtů.  

Termín: - 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

2. Informace o odchodu fotbalového oddílu z TJ 

L. Jančík a J. Zachovský informovali sportovní komisi o vzniku nového spolku: SK Červený Kostelec, z. 

s., který vznikl procesem rozdělení spolku TJ Červený Kostelec, z. s. Oba zástupci nového fotbalového 

spolku dále komisi informovali, že probíhá příprava dohody o vyrovnání mezi oběma spolky. 

3. Budoucnost hřiště s umělým povrchem na házené 

Sportovní komise zvážila možnosti financování správce hřiště s umělým povrchem na národní házené 

(v současnosti ho financuje díky podpoře města provozovatel TJ Červený Kostelec, z. s.) a doporučuje 

následující postup: sjednotit funkce správce fotbalového areálu a správce hřiště s UMT na národní 

házené za stávajících finančních podmínek sloučením finanční odměny, a to od 1. 1. 2022. Smlouvu o 

výpůjčce doporučuje sportovní komise zanechat platnou s TJ Červený Kostelec, z. s. 

Usnesení 2021/7/3 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města sjednocení funkce správce fotbalového 

areálu a správce hřiště s UMT na národní házené za stávajících finančních podmínek sloučením 

finanční odměny, a to od 1. 1. 2022.  

Termín: - 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení 2021/7/4 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města zanechat smlouvu o výpůjčce platnou 

s TJ Červený Kostelec, z. s. 

Termín: - 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

Provozní záležitosti budou projednány na dalším jednání sportovní komise.  

 

4. Ostatní 

J. Romža konstatoval, že vzhledem k termínové nejistotě výstavby nafukovací haly na tenisových 

kurtech oddálil přesun florbalových tréninků v hale na další zimu. Upozornil ale, že ke své činnosti 

potřebuje uskladnit mantinely, což mu umožní plánované rozšíření skladu sportovní haly. Ta je však 

vázaná na konec prací na novém fotbalovém zázemí. 



 

Usnesení 2021/7/5 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby v r. 2022 realizovala rozšíření zázemí 

sportovní haly bez ohledu na finalizaci výstavby fotbalového zázemí. 

Termín: - 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

 

J. Vít upozornil, že poslední z velkých investičních sportovních akcí je výstavba kuželny, jejíž realizace 

zatím není datovaná.  

Usnesení 2021/7/6 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby v r. 2022 zpracovala projektovou 

dokumentaci pro výstavbu budovy kuželek v parku A. B. Svojsíka. 

Termín: - 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

 

T. Jirásek přednesl žádost nepřítomného M. Burdycha na navýšení peněz alokovaných pro dotační titul 

na podporu sportovní činnosti. Důvodem je zvýšení provozních nákladů ve společnosti. Sportovní 

komise s návrhem souhlasila.  

Usnesení 2021/7/7 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby na základě navýšení veškerých 

provozních nákladů navýšila v rozpočtu r. 2022 částku rozdělovanou dotačním programem pro 

sport o 9 %. 

Termín: - 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

T. Jirásek informoval všechny přítomné, že termín pro podání žádostí o krajské dotace je od 15. do 30. 

listopadu a že program 06 zrušen (celoroční činnost dětí). 

 

Doporučení radě: 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby město Červený Kostelec nepřerušovalo 

stavební práce fotbalového zázemí a v případě, že dotace od žádné instituce nezíská, financovala 

stavbu ze svého. 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby v r. 2022 realizovala investiční záměr 

rekonstrukce tribuny volejbalového areálu a odvodnění antukových volejbalových kurtů.  

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města sjednocení funkce správce fotbalového areálu a 

správce hřiště s UMT na národní házené za stávajících finančních podmínek sloučením finanční 

odměny, a to od 1. 1. 2022.  



 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města zanechat smlouvu o výpůjčce platnou s TJ 

Červený Kostelec, z. s. 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby v r. 2022 realizovala rozšíření zázemí 

sportovní haly bez ohledu na finalizaci výstavby fotbalového zázemí. 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby v r. 2022 zpracovala projektovou 

dokumentaci pro výstavbu budovy kuželek v parku A. B. Svojsíka. 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města, aby na základě navýšení veškerých provozních 

nákladů navýšila v rozpočtu r. 2022 částku rozdělovanou dotačním programem pro sport o 9 %. 

 

 

 

Zapsal: T. Kábrt 

Dne: 8. 9. 2021 

Ověřil: J. Vít 

 

 


